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     INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dot. zjazdu dla osób z 

niepełnosprawnością na schodkach przy bloku przy ul. Podgórnej 30 i barierek przy 

ul. Podgórnej 16 w Koszalinie oraz z pytaniem dot. powołania architekta miejskiego. 

Jak Pan doskonale wie, obecnie na pl. Kilińskiego oraz na ul. Podgórnej trwa 

przebudowa. Z niektórymi sprawami dotyczącymi szczegółów przebudowy zwrócili 

się do mnie mieszkańcy Osiedla Tysiąclecia. 

1. Pierwsza sprawa dotyczy braku zjazdu dla osób z niepełnosprawnością przy 

bloku przy ul. Podgórnej 30 (zdjęcie poglądowe nr 1). Na ten moment są 

one pozbawione możliwości poruszania się tą drogą, co kłóci się z 

fragmentem parkingu (położonym powyżej schodków) przeznaczonego 

właśnie dla osób z niepełnosprawnością.  

Pytanie: czy w projekcie przewidziane jest w tym miejscu utworzenie zjazdu 

dla osób z niepełnosprawnością? Jeśli nie, czy jest możliwość, by w tym miejscu 

podjazd został utworzony? 

2. Druga sprawa dotyczy barierek przy ul. Podgórnej 16. W chwili obecnej 

zostały tam ze względów bezpieczeństwa zainstalowane barierki, które nie 

komponują się z przestrzenią przebudowywanej ulicy.  

Pytanie: Jaki będzie ostateczny wygląd tych barierek? Czy wykonawca jest w 

stanie przemalować barierki na kolor mniej inwazyjny lub zastosować inne 
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rozwiązania, które jednocześnie posłużą zapewnieniu bezpieczeństwa osób 

korzystających z nowo tworzonego parkingu przy ul. Podgórnej 16? 

3. Na bazie poprzedniego pytania, chciałbym zapytać, czy Miasto Koszalin 

rozważało powołanie architekta miejskiego (nawet na zasadzie 

pełnomocnika pracującego społecznie). Jestem zdania, że taka osoba 

mogłaby pomóc w zachowaniu ładu przestrzennego w naszym mieście, a 

jego działania byłyby wartością dodaną do funkcjonowania Koszalina. 

Działalność architekta miejskiego byłaby wsparciem dla urzędników 

Ratusza oraz drogowców i wykonawców wielu inwestycji, przy zachowaniu i 

spełnianiu norm bezpieczeństwa z jednoczesnym zapewnieniem miejskiego 

ładu. 

Z góry dziękuję Panu Prezydentowi za odpowiedź na pytania. 

 

z wyrazami szacunku 

 

 

Błażej Papiernik 

Radny Rady Miejskiej w Koszalinie 

 

 

 

 

 

 

 

 


